                          填表前请认真阅读《填写说明》

Please read this Instruction before completing the form


浙江省“千人计划”申报书

（外专千人项目）

Application Form for Recruitment Program of Global Experts,
Zhejiang Province

（The Recruitment Program for Foreign Experts）
申 报 人 Applicant           （Chinese)                （English）
申报单位 Employer                                    
专业领域 Area of Specialty            （ Select 1 from 19 options ）
专业方向 Professional Field                             

联 系 人 Contact Person                                
联系电话 Telephone Number                         （O）
                                              （M）
填表日期 Date of Completion     年(Y)  月(M)  日(D)
浙江省海外高层次人才引进工作专项办公室制

Compiled by Overseas Senior Experts Recruitment Office, Zhejiang Province
填写说明 
1、 请按照《填写说明》的要求填写完整信息，不得空项、漏项。2、请填写全面、真实的信息。

1、 封面

（一）申报口子
从教育、科技、人社、金融办、宣传和外专局6个口子中选择一项填入。
（二）编号    

由专项办填写。

    （三）申报人

指拟引进的海外高层次人才。请填写中、外文名。

（四）申报单位

指用人单位。填写时，请将单位的隶属关系写清楚。比如，生命科学院申报，需填写“浙江大学生命科学院”。

（五）专业领域
根据实际，从数学、物理、化学、环境与地球科学、信息科学、工程、材料科学、生命科学、医学、人文社科、文艺创作、文化创意、文化产业经营管理、现代传媒、网络新技术、经济金融管理、风险投资、国际商贸、其他等19个选项中择一填入。
（六）专业方向

请填写具体的专业方向。例如，数理科学领域的凝聚态物理。

（七）联系人、联系电话

指申报单位的联系人和联系电话。

联系人应为具体负责该项工作的人员，熟悉申报人、申报材料的相关情况。联系电话请同时填写办公电话和手机号码，保证联系畅通。

2、 申报书正文

（一）姓名

指申报人的中、外文姓名。请填写中、外文名。

（二）照片

为近期小两寸正面免冠证件照。请直接制作到申报书电子文档中，并提供单独电子版照片（大小为3.3×4.4厘米，300像素/英寸）。

（三）出生地

如在国内出生，请按“**省（区、市）**市（县）”格式填写；如在国外出生，请填写出生国家、地区。

（四）国籍

指申报人现在的国籍。

（五）毕业院校及专业、学位

请填写申报人毕业院校、专业及学位的中、英文全称。如：“美国俄亥俄州立大学 机械工程专业博士”。

请同时提供毕业证书复印件和教育部留学人员服务中心出具的《国外学历学位认证书》作为附件。

（六）来华前工作单位及职务

请填写申报人来华前工作单位及职务的中、英文全称，应清楚显示国家、单位、部门、职务等信息。

请同时提供来华前职务（职称）的证明材料作为附件。

（七）拟（现）任职单位及职务（岗位）

请填写申报人来华后的岗位安排情况；尚未安排的请填写拟安排职务。

（八）教育经历和工作经历

请按照从往至今的时间顺序，简要、完整描述申报人的教育和工作经历。每一段经历均应有明确的起始和终止日期，具体到月份。

教育经历从大学本科填起。请写清楚每阶段经历的所在国家、院校、专业、学位。学位应同时加注英文。

工作经历请写清楚每阶段经历的所在国家、单位、职务。单位和职务应同时加注英文。兼职经历请注明。工作经历中无需描述工作业绩。

（九）专长及代表性成果

请填写以下4项内容：1、个人专长，请概述本人的研究领域、方向及取得的成就。2、请列出领导（参与）过的主要项目，包括项目的起止时间、项目性质和来源、经费总额、参与人数、申报人的具体职位和任务。3、主要成果，请列出最能体现申报人水平的代表性论著（论文），或专利，或产品，每类均不超过20项。其中，论著（论文）请准确列出发表日期、标题、发表载体、作者总数、本人排名（通讯作者排名填0）；专利请填已授权并在有效期内的专利，列出申请日、公开（公告）号、名称、国家或地区、专利权人；产品请标明目前的产业化程度。4、其他，包括获得的重要奖项、在国际学术组织兼职情况、在重要学术会议上作大会报告或特邀报告情况等。

填写时请客观描述，突出重点，言简意赅。

请同时提供相关材料作为附件。
（十）工作设想

请申报人描述来华后从事的工作以及具体任务，包括工作目标、主要方式、预期贡献及现有基础、团队等。
（十一）本人承诺

通过企业申报的，申报人应在2017年5月31日前办妥相关引进手续、签订工作合同并到岗工作。通过高校、科研院所申报的，申报人应在2017年5月31日前签订工作（意向）合同，办妥相关引进手续或承诺在合同签订之日起半年内到岗工作。引进后应在浙江连续工作5年以上且每年工作时间不少于9个月。请申报人亲笔签字作为承诺。请勿空缺，请勿由他人代签。如申报人在国外，可单独传真承诺书和签字。
（十二）用人单位意见

由用人单位填写。请简要说明：1、推荐申报人的主要理由，重点是申报人对本单位的不可或缺性。2、对申报人的支持措施，即从用人单位角度，为申报人提供的工作条件，包括工作平台、职务等；以及为申报人提供的生活待遇，包括薪酬、住房等。用人单位应对申报人有关信息进行必要的核实，并对支持条件做出承诺。由用人单位主要负责人签字，盖单位公章。

推荐理由应避免简单重复申报人在“专长及代表性成果”栏的内容。支持条件应具体，避免笼统。属于破格推荐的，请同时说明破格理由。

（十三）各市委组织部或省部属单位推荐意见

各市单位推荐的，由各市委组织部牵头并委托相关主管部门签署意见后由市委组织部确认盖章；省部属单位推荐的，直接由单位填写后加盖公章。

请简要说明以下内容：1、对申报材料的审核意见；2、从主管部门的角度，提出推荐理由；3、各市主管部门、市里和省部属单位对申报人选的支持措施。
属于破格推荐的，由相关主管部门或省部属单位填写是否同意破格的意见。
Instruction
Please fill up the application form truly and completely in accordance with the following instruction.

Ⅰ Front Cover

（Ⅰ）Application Type
Please select the application channel from ‘Education Department’, ‘Science and Technology Department’, ‘Personnel Department’, ‘Finance Office’, ‘Publicity Department’, ‘Foreign Experts Affairs Administration’.

（Ⅱ）Serial Number
    This part will be filled in by Overseas Senior Experts Recruitment Office. 

（Ⅲ） Applicant

Referring to high-level experts with overseas education and work experience. Please fill in your name both in Chinese and in your own language as in your passport. 

（Ⅳ）Employer

 Please fill in your current or intended employer in China. Please clarify the relationship of administrative subordination. For example, if the employer is School of Life Science, you shall fill in ‘School of Life Science, Zhejiang University’. 
（Ⅴ） Area of Specialty
Please select your area of specialty from ‘Mathematical’, ‘Physics’, ‘Chemistry’,‘Environment and Earth Science’, ‘Information Science’, ‘Engineering’, ‘Material Science’, ‘Biology’, ‘Medical Science’,‘Arts and Social Science’, ‘literary and Artistic Creation’,‘Cultural Creative’,‘Management professionals for Cultural Industry’, ‘Modern Media Professionals’, ‘Modern Network Professionals’, ‘Economic and Financial Management’, ‘Venture Capital’, ‘International Business’, ‘Other’. 

（Ⅵ）Professional Field

 Please specify your professional preference.

（Ⅶ）Contact Person and Phone number

Please fill in the name of contact person in your Chinese employment unit. Provide both office and mobile phone number of the contact person.

Ⅱ. Main Body

（Ⅰ）Name of Applicant

 Please fill in your name both in Chinese and in your own language as in your passport.

（Ⅱ）Photo

The photo is required to be recent and two inches in size. Please attach photo to the form and also provide electronic version of your photo (3.3*4.4 cm, 300 pixel)
（Ⅲ）Place of Birth

If you were born in China, please fill in the name of your birth place (Province, City). If you were born outside China, please indicate the country or district of your birth place.
（Ⅳ) Nationality

Please fill in your current nationality as in your passport. 

（Ⅴ） Highest Degree Granted, Major, Institution Attended

Please fill in the name of your graduate institution, major and degree in Chinese and English. Eg. 'Doctor, Mechanical Engineering, Ohio State University ' .

Please also provide copy of your diploma.

（Ⅵ） Former Employer and Position

Please fill in the name of your latest employer and position in foreign countries. (both in Chinese and English). Information of country, institution, department, position shall be clearly indicated. 

（Ⅶ）Current or Expected Employer and Position

Please fill in the name of your current or intended employer and position in China.
（Ⅷ）Educational and Work Experience
Please fill in your educational and work experience in a timely, concise and comprehensive manner. The starting and ending time for each period should be specified. 

Please list the beginning and ending dates (month, year) of each item. Educational experience shall start from undergraduate. Please name degree, major, institution and country of each item. For working experiences, please name the position, employer and country. Please also footnote any part-time positions. Work achievement is not necessarily shown in ‘Work experience’.  

（IX） Field of Specialty and Representative Achievements 

This part shall include:1．Field of Specialty: Please generally describe your area of research and achievements. 2. Please list the projects led by you (or participated in), including beginning/ending dates, nature and source of the project, total amount of budget, number of participants, your position and task in the project. 3. Achievements: Please list your works, papers, patents or products (no more than 20 items for each kind) that best represent your studies and researches. For works and papers, please give publication date, title, publication media, authors (use * to mark a corresponding author); for patents, please give patent length, name, country of granting, owner, etc; for products, please describe the present industrialization level. 4. Others: important awards, part-time positions in international organizations, lectures delivered in international academic conferences.
Please make your statements objective, concise and comprehensive. Relevant documents should be enclosed. 
（X） Work Plan
Please describe your work contents and objectives, intended contributions as well as work teams.
（Ⅺ） Commitment 

Applicant in enterprise shall sign the contract and start working full time in China before May 31,2017. Applicant in research institute and university shall sign the contract and start working full time in China either before May 31,2017 or within six months after signing the contract. The minimum employment term is five consecutive years, with at least nine months working in China for each year. Please confirm and guarantee by signing your name on the form and make sure your signature is not forged. If the applicant is outside China, you may fax the letter of commitment and signature separate from the application form.

（XII）Opinion of Employer

Hereunder to be completed, signed and sealed by your employer in China after careful review of application materials. This part shall include: 1. Main reasons for recommendation. 2. Supportive conditions including working environment, position and life necessitates like payment and housing. Employer shall verify all information provided by applicant and make promise of its supportive conditions. Signature of head of employer and stamp is required.

Recommendation reasons shall not be a simple repeat of the sentences shown in ‘Field of Specialty and Representative Achievements’. Supportive conditions shall be specific. Please explain reasons if the applicant is recommended as an exception.
	姓名

Name
	中文

Chinese
	
	性别

Sex
	
	近期小两寸
正面免冠
证件照片
 Passport Photo



	
	外文

Foreign Language
	
	出生日期Date of Birth
	
	

	出生地

Place of Birth
	
	国籍Nationality
	
	

	毕业院校及专业、学位

Highest Degree Granted, Major, Institution Attended
	中文Chinese
	
	

	
	英文English
	

	来华前（国外）工作单位

Former Employer and Position in Foreign Countries
	中文Chinese
	

	
	英文English
	

	拟（现）任职单位名称

Current or Expected Employer
	
	职务（岗位）Position
	

	拟（现）任职单位地址

Current or Expected Employer Address
	
	邮编

Postal Code
	

	教育经历

（从本科填起）Educational Experience
(Start from Bachelor Degree)
	学位           时间          国家            院校            专业

Degree          Time         Country         University         Major

	
	

	工作经历

（兼职请注明）

Working Experience（Please Footnote Part-time Positions）
	职务           时间         国家            单位

Position        Time        Country         Employer

	
	


	专长及代表性成果

Field of Specialty and Representative Achievements

	1、 个人专长：

Field of Specialty：

2、 领导（参与）过的主要项目Projects(as a project leader or a participant)          

起止时间

Time
项目性质和来源

Nature and Source of the Project
经费总额

Total Amount of Budget
参与人数

Number of Participants
申报人的具体职位和任务

Position and Responsibilities of the Applicant
3、 主要成果（每类均不超过20项）Achievements(no more than 20 items for each category)
（1） 代表性论著（论文）Works and Papers
发表时间

Publication Date
论著（论文）标题
Title of Work(Paper)
发表载体

Publication Media
作者总数
Number of Authors
本人排名
Your Author Rank
（2） 专利Patents

申请日
Date of Filling
公开（公告）号
Publication Number
专利名称

Patent Title
国家或区域
State or Organization
权利人
Assignee
（3） 产品Products

4、 其他（包括获得的重要奖项、在国际学术组织兼职、在国际学术会议做重要报告等情况）

Others (including important awards, part-time positions in international organizations, lectures delivered in international academic conferences)


	工作设想（包括来华后的工作目标、主要方式、预期贡献及现有基础、团队等）

Work objectives (include approaches, expected contribution, current situation, working team, etc.)

	

	您是否和其他任何单位签订过仍然有效的竞业禁止协议，如果有，请列出。

Please specify all non-competitive agreements you signed which are still effective.

	本人以上信息均真实有效。

本人郑重承诺，按时到岗工作，引进后在浙江连续工作5年以上，且每年在浙江工作时间不少于9个月。
I confirm, the above information is true and correct. 
I promise to start working full time in Zhejiang. The minimum employment term is five consecutive years, with at least nine months working in Zhejiang for each year.                      

申报人签字：

Signature of Applicant:

                                                         年   月   日

                                                         Y    M   D


	用人单位意见

Opinion of Employer

	1、 推荐理由（请注明是否破格推荐：□是，□不是；属于破格推荐的，请同时说明理由）：

Reasons for Recommendation: (Are there any exceptions to why this person should not receive approval?

 If click ‘Yes’, please indicate the reason for recommendation.)                 □ Yes  □No     
2、 支持措施（包括工作条件和生活待遇等方面的支持措施）：

Supportive Conditions (working and living conditions included)

	申报人有关信息属实，本单位承诺予以上述支持，特推荐申报省“千人计划”。

We hereby certify that the above information is accurate and true. We promise to give our fullest support and hereby propose the applicant.

                    主要负责人签字                  单位（公章）

                    Signature of Head of Employer       Stamp

                                                   年   月   日

                                                   Y    M   D


	市委组织部或省部属单位推荐意见

Opinion of Municipal Organization Department and Provincial/Ministry Department)

	1、对申报材料的审核意见（请注明是否破格推荐：□是，□不是；属于破格推荐的，请同时填写是否同意破格的意见）：

Approval of document (Are there any exceptions to why this person should not receive approval?

 If click ‘Yes’, please indicate the reason for approval.)                  □ Yes  □No     

2、推荐理由：
Reasons for Recommendation:
3、 支持措施：

Supportive Conditions:

	市委组织部负责人签字  

Signature of Head of Municipal Organization Department
单位（公章）     年   月   日

Stamp            Y    M   D
	省部属单位负责人签字

Signature of Head of Provincial/Ministry Department

         单位（公章）     年   月   日

         Stamp            Y    M   D


附件4 Appendix 4





申报口子：            编 号：


Application Type:____      Serial Number:____
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